

NEW

4D3N DANANG HOIAN CAM NAM BANAHILLS (PRIVATE)

Tour Code: 4D DAD-BANA HILL

VALIDITY : 01 JAN 2020 – 31 MAR 2020

PRICE PER PERSON (RINGGIT MALAYSIA)

CAT	HOTEL USED OR SIMILAR CLASS	16 Adult up	11-15 Adult	09-10 Adult	07-08 Adult	05-06 Adult	03-04 Adult	02 Adult	SGL SUPP
3*	HOIAN : SUNSHINE / ROSE GARDEN OR SML DANANG : QUEEN FINGER / GRAND SUNRISE 2 OR SML	885	920	990	1040	1140	1390	1590	330
4*	HOIAN : THANH BINH RIVERSIDE / SILK LUXURY OR SML DANANG : ARIA GRAND / GRAND SEA OR SML	1015	1035	1100	1155	1255	1500	1700	440
5*	HOIAN : LA SIESTA OR SML DANANG : MUONG THANH LUXURY OR SML	1250	1270	1340	1390	1490	1740	1935	675

PACKAGE INCLUDED	PACKAGE EXCLUDES
<ul style="list-style-type: none"> ✓ Meet and greet by local representative ✓ Return airport transfer ✓ All meals as per itinerary (non halal or vegetarian) ✓ Escorted orientation tour by English or Mandarin speaking guide ✓ All entrance fees as per itinerary 	<ul style="list-style-type: none"> ✓ All personal expenses & portorage ✓ Entry visa application (if applicable) ✓ Travel insurance coverage ✓ High season surcharge (if applicable)

SIGHTSEEING TOUR 行程简介

<p>DAY 1: ARRIVAL DA NANG – HOI AN (L/D) Arrival Da Nang International airport, meet and greet by our local tour guide, lunch at Danang. Continue to visit Son Tra peninsula, Linh Ung Pagoda, view the Quan Yin Statue which is 67m high, can be seen from everywhere of Danang beach. Then transfer to Hoi An. On the way stop to visit Marble Moutains (Ngu Hanh Son) with numerous caves and Buddhist shrines (If you don't want to climb on foot, you can buy lift ticket: 1.5USD/pax/2 ways). Then visit the Stone-carving village Non Nuoc. Rest of the day relax in Hoi An. Dinner & overnight in Hoi An.</p>	<p>第一天: 抵达岷港—会安 (午/晚餐) 早上抵达岷港国际机场, 由地方专业导游队伍接待, 前往先港市用午餐。餐后参观【山茶半岛】及【灵应寺】、观看高达 67 米的“背靠高山、面向大海”的【观音像】, 前往【会安古城】。在此路程上, 停在【五行山】参观哪里的众多洞穴、佛教圣地 (如果您不想爬上五行山, 可自费买电梯票 1.5USD/人/上下)。继续参观【山水 (Non nuoc) 石雕村】。抵达会安, 入住酒店。晚餐并休息于会安。</p>
<p>DAY 2: HOI AN – CAM NAM BAMBOO BOAT - DA NANG (B/L/D) Breakfast at hotel, this morning you will have a walking tour of the ancient town center. Stroll around the Japanese Bridge, Phuc Kien communal house, traditional house, museum with a number of temples, pagodas, traditional shops, local markets and other places of interests and watch local daily activities, handicraftsman at work and a lively show of traditional dancing and music. Lunch at local restaurant. In the afternoon, take the bamboo boat riding at Cam Nam Coconut village, taste local fresh coconut juice and experience fisher men's work like fishing, crab catching... Then transfer to Da Nang. Visit The Carp-Dragon statue, Love Bridge, and Dragon Bridge – the most beautiful bridge in Danang. Dinner and overnight in Danang.</p>	<p>第二天: 会安—迦南岛竹碗船-岷港 (早/午/晚餐) 早餐后, 步行参观会安古城 (世界文化遗产)。在此古城里, 游客漫步观光【日本桥】、【福建会馆】、【博物馆】。会安古城於 17 世纪时东南亚的国际港, 也是当地越南主要贸易港。在此, 可以参观很多寺庙、手工作坊、当地市场、享受传统的民间印业和舞蹈。午餐与当地餐厅享用。下午, 乘坐【竹碗船参观迦南椰子林】, 尝试当地的新鲜椰子水, 体验当地渔民的活动如钓鱼, 抓螃蟹等。前往岷港, 参观【鲤鱼化龙雕像】, 【爱情之桥】及岷港最有象征性的【龙桥】。住宿岷港酒店, 于此休息。</p>
<p>DAY 3: DA NANG – BANAHILLS - DANANG (B/L/D) Breakfast at hotel. This morning, we transfer you to visit Ba Na Hills - where you will see “your road to heavily scenery”. Sitting in the cable car cabin, midair, looking upon the endless tree line of the forests, guests will be able to enjoy breathtaking views of the lush jungle and waterfalls along the way. Enjoy exiting games in the Fantasy Park (Many games are included). Visit French village, Flower Garden and French Wine Cave, Golden Hand Bridge. Lunch at local Buffet restaurant. Then transfer back to Danang. Free shopping at Han Market. Stop at My Khe Beach for photo stop. Dinner and overnight in Da Nang.</p>	<p>第三天: 岷港—芭娜山-岷港 (早/午/晚餐) 在酒店用早餐后, 乘大巴前往参观【芭娜丘陵】, 在此, 游客会找到观赏天堂美景之路。坐在缆车车厢里, 飞翔在天空中似的, 从森林无尽的视线看, 游客将可享受郁郁葱葱的丛林和瀑布惊人的美景。在此, 客人可免费参加 Fantasy 游乐园大部分的冒险游戏。继而参观【法式村】, 【花园】及【法式酒庄】, 【双手金桥】。午餐于芭娜山上用当地自助餐。参观芭娜丘陵后, 前往岷港, 之后在【韩市场】自由购物。在岷港著名的【美溪沙滩】排纪念照片。此夜在岷港停留。</p>
<p>DAY 4: DA NANG DEPARTURE (B) Breakfast at hotel. Transfer to the airport for flight back home.</p>	<p>第四天: 岷港-启程回国 (早餐) 早餐于酒店。之后乘车去机场, 结束愉快之旅。</p>

BLOCK OUT DATE : 20 DEC 2019 – 05 JAN 2020 & 20-31 JAN 2020

REMARKS

- **Minimum 2 paxs** traveling based on **PRIVATE** arrangement. Only valid for **Malaysian Market**.
- Compulsory tour guide & driver tipping (**2-5 paxs**) **RM 90 per pax**; (**6-7 paxs**) **RM 75 per pax**; (**8paxs up**) **RM 55 per pax** must be collected at Kuala Lumpur Office . English/Mandarin Speaking Guide.
- **02-07paxs request Mandarin Speaking Guide are subject to availability**
- Full cancellation charge will be apply after booking guarantee
- Tour prices, services & conditions are correct as the time of publication but are subject to revision without notice
- Kindly indicate tour code when making booking
- **Deposit of RM 100 per pax shall make upon booking confirmed. No refunds are permitted.**
- Deadline of full payment refer to confirmation reply
- **Traveling period valid from 01 Jan 2020 - 31 Mar 2020**
- **FREE VALUE cannot change to cash or equal value tour and services**
- Any cancellation that made by clients for any unutilized services, unused tours or hotel rooms are non-refundable
- **Child 02-11 years old WITH EXTRA BED charge 75 % of Adult Fare & WITHOUT EXTRA BED charge 50% of Adult Fare**
- Infant below 24 month is free of charge